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Redactioneel
We zijn toe aan de laatste Teeshot
van 2015 en sluiten daarmee de
tweeëntwintigste jaargang af.
Met een gemiddelde van ruim 24
pagina’s per nummer hebben we u in
de loop van de 22 jaar toch ruim 500
pagina’s voorgeschoteld, waarvan,
weer ruim de helft tekst en de reste-

rende helft advertenties.
 
Voor die advertenties willen we graag een diepe
buiging maken richting onze sponsors en adverteer-
ders voor hun uitermate sympathieke en nuttige
financiële bijdrage aan onze vereniging. Het zou
prachtig zijn als we dit konden compenseren door
af en toe eens binnen te lopen, te melden dat we
hun advertentie in de Teeshot hebben gezien en dat
we komen kijken of ze ons kunnen helpen.
Van dit nummer hebben we een kerstnummer willen
maken. De tijd van het jaar is er naar en de sfeer
van het jaar nodigt ervoor uit. We hebben de cover
er al helemaal op ingedeeld en tussen de teksten
door verschijnt hier en daar een kersttierelantijntje.
Bovendien komen we met een waar kerstverhaal op
de proppen, wat geschikt is voor onder de kerst-
boom.
 
Op het moment van dit schrijven leven we met een
stormdepressie en wederom met heel veel hemel-
water.
Het is maar goed dat de akkerbouwers de oogstma-
chines hebben kunnen reserveren om de oogst van
de velden te halen, anders had de oogst nóg op de
velden gestaan en de machines tot aan de assen
ernaast.
Het is me het weertje wel geweest dit jaar. Het loopt
aan alle kanten uit de hand en deze aardbol is
kennelijk niet meer in staat om de CO2-berg het
hoofd te bieden.
Voor de tweeëntwintigste keer komt de wereld weer
bij elkaar om als klimaattop te proberen het CO2-
uitstoot drastisch te beperken en nu moet het echt

zegt men; deze generatie is immers de laatste die
er nog wat aan kan doen.
Zou het deze keer wel lukken om tot praktisch uit-
voerbare afspraken te komen?
En waar moeten we ze zoeken?  We willen toch
allemaal onze baan blijven houden, we willen toch
allemaal onze auto blijven rijden of onze vliegva-
kantie blijven boeken, we willen allemaal ons run-
derlapje en ons visje.
Wij zullen best nog een partijtje kunnen golfen, maar
wat laten we onze kinderen en kleinkinderen na? -
Zinnig om daar de komende kerstdagen eens over
na te denken.
Trouwens er is nog heel wat meer om over na te
denken.
Wat zouden ze willen bereiken en wat zou de die-
pere achtergrond zijn van het zinloze geweld waar-
bij willekeurige onschuldige medemensen worden
onthoofd of meedogenloos worden afgeslacht en
doodgeschoten .En dat onder het motto Geloof!
Kerstmis is de tijd van Vrede Op Aarde. God Weet.
Misschien wordt het nog ooit Kerstmis...
 
Onze voorzitter begint zijn praatje met het steeds
nijpender wordende probleem van het vinden van
een nieuwe secretaris; hij neemt afscheid van onze
Pro Ger Jeurissen en meldt de komst van onze
nieuwe greenkeeper Allen Walker. Hij nodigt u
verder uit voor de Nieuwjaarsreceptie op 10 janua-
ri.
De wedstrijdcommissie heeft de wedstrijdplanning
voor een groot deel van 2016 besproken en inge-
deeld,
Pierre meldt de wetenswaardigheden omtrent de bal
in het spel en de provisionele bal.
Ook de wijzigingen in de spelregels komen aan de
orde naar aanleiding van formele mededelingen van
de NGF.
Gea Bloemen gaat dit keer op bezoek bij Eddy Kox
en maakt daar weer een prachtig verhaal van.
Ben Thijssen verhaalt over de wonderlijkste ontkno-
pingen bij de competities van de DDD en de VVMM
en houdt onze geschiedschrijving bij in Watwasser.
 
Jos van Grootel
Hoofdredacteur
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Van de voorzitter
Het kan u niet zijn ontgaan:
onze club is dringend op zoek
naar een nieuwe secretaris. Het
bestuur roept kandidaten op
om (een deel van) de taken van
Dammie Janssen over te
nemen. Dammie was de afge-
lopen 6,5 jaar secretaris en
heeft inmiddels nog wat andere
taken (welkomstcommissie,
baancommissie) op zich geno-
men. Zij gaat per 1 januari echt

stoppen met de secretariaatswerkzaamheden.
Wanneer geen van u (een deel van) de werkzaam-
heden van het secretariaat op zich kan/wil nemen,
zullen we als vereniging een betaalde kracht moeten
inhuren om de essentiële taken te vervullen. En dat
zal onvermijdelijk consequenties hebben voor de
contributie. Op onze website is te zien wat de se-
cretaris zoal doet, maar ook het invullen van een
deel van de taken is bespreekbaar. Bel Dammie,
maak een afspraak, ga eens op de koffie en laat
haar wat vertellen over het secretariaat. Het zou u
best eens mee kunnen vallen…
 
Na het besluit van de Algemene Leden Vergadering
van oktober om niet langer buiten Den Dries een
aantal holes na te streven is een gemeenschappe-
lijke werkgroep van de Stichting en van de golfclub
gevormd die met de gemeente in overleg is getreden
over de status van, de voorzieningen voor en de
wensen van de VGC. Een eerste overleg met de
wethouder heeft inmiddels plaatsgevonden, in 2016
zullen vervolggesprekken plaatsvinden. Ook de in-
houd van de overeenkomst tussen de gemeente en
de stichting/golfclub is onderdeel van deze gesprek-
ken. Op Den Dries gaat volgend jaar een en ander
veranderen. Zoals de meesten wel vernomen heb-
ben uit kranten en weekbladen zijn de tennisvere-
nigingen gefuseerd tot een vereniging. Het clubge-
bouw van de tennisvereniging wordt het huidige
clubgebouw van Falcones, daarnaast worden er van
de huidige 14 tennisbanen vier afgestoten. De in-
richting van de tennisvelden gaat volgend jaar op
de schop.

 
Onze pro Ger Jeurissen heeft besloten om per 1
januari 2016 te stoppen als pro bij de VGC. Ger is
van bij het begin betrokken bij onze golfclub, van
bij de start in 1992 was hij pro en adviseerde het
bestuur gedurende al die jaren. Tijdens de nieuw-
jaarsreceptie zullen we uitgebreid stilstaan bij de
lange carrière van Ger bij onze club. Vanaf deze
plaats wil ik Ger alvast bedanken voor zijn jarenlan-
ge inzet voor onze club.
 
De greenkeeper Jonathan Boersma is gestopt als
medewerker van de gemeente op het sportpark en
is naar Oman vertrokken om aldaar als greenkeeper
werkzaam te zijn. Inmiddels is er een nieuwe
greenkeeper aangesteld door de gemeente Valkens-
waard. Zijn naam is Allen Walker, hij is afkomstig
uit Schotland en heeft de laatste twee jaar in de
Arabische Emiraten als greenkeeper gewerkt. Wij
hopen dat onze baancommissie, net zoals met Jo-
nathan Boersma, ook met de nieuwe greenkeeper
tot een vruchtbare en prettige samenwerking zal
komen.
 
Onze webmaster, Peter van Til, die al zoveel jaren
in deze functie actief is gaat de VGC verlaten. Wij
danken hem voor al die jaren van beschikbaarheid
als webmaster; vanaf het moment dat de VGC over
een eigen website beschikte, heeft hij deze functie
met verve vervuld. Vanaf 1 januari aanstaande gaat
Rob Derksen aan de slag als webmaster.
 
Het bestuur nodigt alle leden van harte uit op de
nieuwjaarsreceptie die plaats zal vinden op zondag
10 januari vanaf 17:00 uur in ons clubhuis. Wij
hopen velen van u te mogen verwelkomen op deze
iedere keer zo gezellige en sfeervolle nieuwjaarsre-
ceptie. Zoals hierboven reeds gememoreerd, zullen
we tijdens deze nieuwjaarsreceptie uitgebreid stil-
staan bij de lange carrière van Ger Jeurissen bij onze
club.
 
Het bestuur heeft een bezoek gebracht aan Harba
Lorifa tijdens de opening van de Adventure Golf. De
bestuursleden die aanwezig waren hebben de mooi
aangelegde baan uitvoerig geprobeerd tijdens deze
gastvrije ontvangst.
 
Op dinsdag 29 december heeft het laatste evene-
ment van dit jaar plaatst: de oliebollenwedstrijd.
Zoals gebruikelijk belooft ook dit evenement een
uitermate gezellige middag te worden. Wij hopen
een groot aantal deelnemers te mogen begroeten
die vervolgens hun best kunnen doen aan de gewel-
dige oliebollen van onze oliebollen-kok Frits.
 
De feestdagen zijn aanstaande, ik wens u en de
uwen sfeervolle feestdagen en een goed uiteinde
toe en alle goeds voor 2016, voor u  persoonlijk
evenals voor uw familie en dierbaren.

Ben Mondelaers
Voorzitter
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Golfregels
Het is al weer een tijdje geleden, maar hier weer
een artikel van mij met als onderwerp
 
Wanneer speelt men een provisionele bal en
wanneer wordt die bal de bal in spel?
 
Als men afslaat of een bal speelt door de baan en
men weet niet zeker of deze te vinden is of buiten
de baan ligt en niet in een waterhindernis, dan moet
men een provisionele bal spelen om geen tijd te
verliezen.
Vindt men de eerste bal terug en ligt deze niet
buiten de baan, dan moet men verder spelen met
de eerste bal. Is deze onspeelbaar dan moet men
handelen volgens regel 28 “bal onspeelbaar”.
Ligt de bal buiten de baan dan moet men verder
spelen met de provisionele bal met bijtelling van
één slag en één strafslag.
Als men een provisionele bal speelt en deze ligt
dichterbij dan de vermoedelijke plaats van de eerste
bal, dan mag men doorspelen, zo vaak als nodig is
tot men bij vermoedelijke ligplaats is of er net
voorbij. Ligt de bal voorbij de vermoedelijke lig-
plaats en men speelt deze, dan wordt de provisio-
nelebal de bal in spel met bijtelling van alle slagen
die men heeft gedaan plus één strafslag.
Slaat men de provisionele bal zeer gunstig, bijv. op
10cm van de vlag, dan zal de speler mogelijk be-
sluiten niet naar de 1e bal te zoeken, en dat mag.
Maar de andere spelers mogen wel gaan zoeken en
vinden zij de 1e bal voordat de speler de volgende
slag heeft gedaan  voorbij de vermoedelijk ligplaats
en binnen de bekende 5 minuten, dan moet de
speler de 1e bal spelen.
Let op: als de bal in een waterhindernis gaat en men
twijfelt of de bal wel of niet in het water is gebleven
of er mogelijk toch uit is gegaan, dan mag men geen
provisionele bal spelen, maar moet men eerst gaan
kijken. Doet men dat toch, dan wordt de provisio-
nele bal de bal in spel, ook al vind men de 1e bal
terug achter de waterhindernis.
Als in de lokale regels is opgenomen dat men wel
op een bepaalde hole een provisionele bal mag
spelen als de bal mogelijk in het water is gegaan
vanwege de snelheid van het spel, dan is dat wel
toegestaan.
Lees dus altijd de lokale regels als u op een andere
baan gaat spelen.
 
Als men niet zeker is dat de bal in een laterale
waterhindernis is gegaan bijv. in een sloot, dan mag
men wel een provisionele bal spelen. Vindt men de
bal dan terug in de sloot, dan mag men handelen
volgens regel 26 “ bal in waterhindernis”; vindt men
de 1e bal niet dan wordt de provisionele bal de bal
in het spel met bijtelling van één slag en één straf-
slag.
Als men een provisionele bal speelt en de bal gaat
in de hole en de speler gaat niet zoeken, dan is deze
uitgeholed als de speler de bal uit de hole heeft
gehaald. Vindt een medespeler de 1e bal binnen de
5 minuten terug en ligt die niet buiten de baan, dan

komt de  provisionele bal alsnog te vervallen en is
deze niet uitgeholed.
 
Nog even twee belangrijke wijzigingen in de golfre-
gels op 1 januari 2016
Vanaf dan is alle meetapparatuur toegestaan, maar
men mag  alleen de optie afstand meten gebrui-
ken. Overtreding leidt tot diskwalificatie.
Ook mag men met een club of putter geen contact
meer maken met het lichaam (club veranke-
ren). Overtreding: 2 slagen of verlies van de
hole.
In het nieuwe regelboekje2016 staan deze en an-
dere veranderingen vermeld.
Heeft u nog vragen over regels om hier uiteen te
zetten dan hoor ik dat graag. 
 
Pierre Velter
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Wijzigingen EGA hcp systeem
Iedere vier jaar worden de golfregels en het handi-
capsysteem herzien. Hierna worden de verandering
per 1 januari 2016 kort besproken.
 
1. EGA-handicap voor iedereen
Ook spelers met handicap van 54 t/m 37 (nu aan-
geduid als clubhandicap) krijgen een officiële EGA-
handicap. De NGF adviseert nadrukkelijk de handi-
cap-eis bij wedstrijden, nu vaak 36, op te trekken
naar 54, zodat ook de minder ervaren spelers mee
kunnen doen en hun handicap verbeteren.
 
2. Geen onderscheid actief / niet-actief
Het onderscheid actieve / niet-actieve handicap
vervalt. Voor de meeste wedstrijden houdt dit in dat
Iedereen mag meedoen, ongeacht het aantal inge-
leverde scorekaarten. Het strerretje op de NGF--
kaartjes verdwijnt.
 
3. 9-holes qualifying scores voor lage
handicappers
Ook golfers met een handicap tussen 4.5 en 11.4
(categorie 2) mogen nu 9 holes qualifying score-
kaarten inleveren. Golfers met een hogere handicap
mochten dat al. Met deze regel wil de EGA inspelen
op de beperkte tijd die veel spelers vrij willen en
kunnen maken voor golf.
 
4. Handicap behalen op korte par-3 banen
Het wordt mogelijk een EGA-handicap te behalen
en te veranderen op een Par-3 baan met voldoende
lengte (1.373 meter over 18 holes of 700 meter over
9 holes).

5. De jaarlijkse herziening
Er komt een nieuwe formule om te bepalen van
welke spelers de handicap moet worden aangepast.
Dit moet leiden tot een zeer beperkt aantal aanpas-
singen.
Als je vindt, dat je handicap niet correct is, kun je
een verzoek tot aanpassing richten tot de handicap-
commissie. De commissie zal wel kijken naar inge-
leverde scorekaarten om een eventuele wijziging op
te baseren. Een aanpassing door de commissie kat
kan op elk moment in het jaar worden doorgevoerd.

6. CBA - Computed Buffer Adjustment
De berekening van de CBA wordt aangepast om
ervoor te zorgen dat CBA vaker nul zal zijn.
 
7. Buitenlandse kaarten
Wellicht ten overvloede: sinds 1 januari 2015 kun-
nen scorekaarten uit de EGA-landen in Nederland
worden ingeleverd om je handicap te veranderen.
 
8. Overige puntjes:
- ook bij putten moet de club vrijuit swingen - een
lange putter met de bovenkant tegen het lichaam
verankeren, mag dus niet meer
- afstandmeters zijn toegestaan, mits alleen ge-
bruikt om afstand te meten
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Van Soepblikken tot iPad
Terugblik op het werk van Ger Jeurissen bij de VGC.
 
Klokslag 4 uur gaat de bel
en stipt als altijd komt Ger
zijn afspraak na. En
omdat het 4 uur is kan Ger
dus gerust een pilsje
nemen, dat praat ook wat
gemakkelijker, al heeft
Ger daarvoor geen pilsje
nodig. Stiptheid, dat is wel
een trek die goed bij Ger
past. Hijzelf zegt dat hij
daarin goed les heeft
gehad bij zijn werk als
golfprofessional in Aken,
toen hij 19 jaar was. Het
was – in zijn woorden – 
een “tüchtige” school.
Tüchtigkeit: je kunt er
veel onder verstaan, maar volgens Ger heeft hij daar
discipline en correct gedrag geleerd, zaken die hem
in de golfwereld goed van pas kwamen. Zeker toen
hij zes jaar later zijn leermeester Piet Witte opvolg-
de op de Eindhovensche Golf samen met broer
André. Dat was in 1975. In 1993 werd hij door het
toen pas aangetreden Bestuur in de personen van
Ben Haanappel en Harrie Schenkelaars bij onze
golfclub gehaald. Een wereld van verschil (en nog
steeds), want terwijl hij op de Eindhovensche kon
beschikken over goede oefenfaciliteiten was er bij
ons niets, nada, zero, nul!! Ger kwam met een zak
balletjes en enkele stokken, en dat was het dan. In
het begin kon men dus alleen maar wat putten en
chippen, wat bij zijn eerste twee leerlingen, Mari-
anne en Herman Klaassens, heel verschillend viel:
Marianne vond dat best goed, maar Herman….: die
wilde rammen!! Kon dus niet. Later kwamen er af-
slagplaatsen waar nu onze huidige drivingrange is.
Anderen, die tot zijn eerste leerlingen gerekend
mogen worden, waren o.a. Lidy Haanappel, Netty
van Gogh, Jeannette en Frans Gruyters, Anneke
Bertens en Erik Mens. Binnen de VGC zouden er nog
ruim 500 volgen.

Holes?  Jazeker, die hadden we snel. Zes stuks. Met
soepblikken als cup in de grond. Ger heeft heel veel
soep moeten eten in die tijd, want de blikken waren
regelmatig doelwit van vandalen (ja, ook toen al).
Inmiddels mochten we het scheidsrechtershokje
van HOD (geweldige stap vooruit!) gebruiken als
opslagplaats voor oefenballen, afslagmatjes, em-
mers en prikkers. Bijna een kwart eeuw later geeft
Ger nu les met o.a. de iPad als hulpmiddel. Tijden
veranderen!

Ger was niet alleen golfpro, hij was ook adviseur
van het Bestuur en woonde als zodanig de bestuurs-
vergaderingen bij. Hij heeft heel duidelijk zijn
stempel op de ontwikkeling van onze club gedrukt.
In september 1993 organiseerde hij de allereerste
officiële wedstrijd. De 'Ger Jeurissencup', waarvoor
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hij een beker beschikbaar stelde. Winnaar: Peer de
Bruijn. Ook had hij Marianne Klaassens zover ge-
kregen, dat zij de Wedstrijdcommissie op zich nam
en een damesmiddag startte. Aan het einde van dat
jaar organiseerde hij samen met Marianne het
eerste clubkampioenschap. De winnaars: Marianne
bij de dames en Jan Evers bij de heren. Als vaste
adviseur van het Bestuur werd er geen enkele hole
aangelegd of veranderd zonder dat Ger daar zijn
mening over had uitgesproken. Dat deed hij tot ons
huidige Bestuur onder Ben Mondelaars aantrad. Ik
vind het niet overdreven te stellen dat Ger feitelijk
de architect van onze huidige baan is.

Wat velen binnen onze club niet weten, is dat Ger
in de zeventiger jaren verscheidene jaren deel heeft
uitgemaakt van het Nederlandse golfprofessionals--
team, dat toen aantrad in wedstrijden tegen Duits-
land, Frankrijk en noem maar op. In 1980 is hij
daarmee gestopt, omdat hij toen moest kiezen
tussen rondreizen als golfer of zich settlen als
golfprofessional bij een golfclub. Om financiële re-
denen koos hij toen voor het laatste. Maar ook nu
nog speelt hij regelmatig op maandagen in wedstrij-
den van de Senior Tour, waar hij in de organisatie
zit. Tot drie jaar geleden was hij ook de coach van
H1 en D1 van de Eindhovensche Golf en trainde hij
óók gewestelijke jeugdteams. Dit alles overziende
kan ik niet anders zeggen dat Ger niet zo maar een
golfprofessional was, hij onderscheidde zich zeer
duidelijk.
 
Grote veranderingen heeft hij meegemaakt in zijn
lange loopbaan: de golfsport veranderde van een
elitair gebeuren voor enkelen tot een populaire sport
voor velen. Van het trainen van de top van onze
nationale en gedreven jeugd tot het trainen van de
jeugd van Were Di, die niet altijd even gemotiveerd
was. Maar, zo zegt Ger, die veranderingen vind je
in elk beroep. Niet alle veranderingen in de loop der
tijd heeft hij kunnen waarderen. Wat meer stijl en
vooral wat meer waardering voor elkaar zou hij niet
verkeerd vinden (ook binnen onze club!). Hij is van
mening dat de druk om te komen tot een vervan-
gende baan heeft geleid tot een achteruitgang van
de sfeer.

 
En wat nu Ger?
Achter de geraniums past
niet bij hem, dat zie je al
aan zijn energieke manier
van lopen. Hij speelt zoals
gezegd nog steeds op
maandagen met de seni-
orprofessionals. Hij blijft
nog 4 ochtenden per week
werken bij de Eindhoven-
sche Golf. Hij gaat zijn
hobby fietsen meer aan-
dacht geven en wat meer

golfen met Roelie. Voorlopig heeft hij na zijn recen-
te verhuizing nog genoeg klussen die om uitvoering
vragen.

Hij kan zich volkomen terecht trots voelen, als hij
terugkijkt op zijn werk tot nu toe! Binnen de VGC
was hij iemand die zeer gewaardeerd werd, niet
alleen als golfprofessional en adviseur, maar ook als
mens. Het ga je goed, Ger! Geniet van de extra vrije
tijd. Maar, ik laat ik je als ervaringsdeskundige 
alvast weten: je krijgt het pas écht druk wanneer
je helemaal gepensioneerd bent!

Tot ziens!
 
Ben Thijssen
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Op bezoek bij Eddy Kox
Als ik Eddy bel voor dit
interview, zegt hij meteen
dat ik van harte welkom
ben...in Bladel. “Maar je
woont toch in Veldhoven?
En ik wil graag rondneu-
zen in je atelier...” beken
ik. “Mijn atelier is in Bla-
del. En in Veldhoven
wordt momenteel geschil-
derd.” vertelt Eddy.
 
Dat mijn tomtom de weg
kwijt zou raken, had ik al
voorvoeld. Ik kom terecht

op een industrieterrein en de tomtom zegt dat ik
rechtsaf moet. Maar die paaltjes midden op de weg
maken  duidelijk dat dat niet de bedoeling is. Ge-
lukkig heb ik Eddy's mobiele nummer en hij loodst
mij via een omweg naar zijn atelier. Onderweg geef
ik nog een Engels sprekende Poolse vrachtwagen-
chauffeur een lift door Hapert (weer een verkeerde
afslag). Gelukkig hoeft hij niet ver, want de auto
begint danig te rieken naar bier... of is het wiet??
Uiteindelijk rijd ik een laantje in met allemaal leuke
boerderijtjes. Hier moet het ergens zijn. Maar wel-
ke? Weer met Eddy bellen: ik blijk precies vóór het
juiste hek te staan.
 
En dan verwelkomt
Eddy mij in zijn ate-
lier. Ik had eerlijk
gezegd een lekker
rommelige ruimte
verwacht. Maar alles
is keurig opgeruimd.
“Jeetje, hier wordt
dagelijks gepoetst,”
denk ik bij mezelf.
Wij gaan in de knusse woonkamer zitten en Eddy
vertelt dat hij en zijn vrouw, Marga, zo'n 4 jaar
geleden dit boerderijtje kochten. “Want in Veldho-
ven was de open haard mijn schildersezel.”
Altijd nieuwsgierig naar het verhaal, vraag ik Eddy
waar hij Marga keerde kennen “op Stratumseind,
denk ik. Toen was het echt heel gezellig daar.”
Ze trouwden in '76. Via Philips kregen ze een huis
in Veldhoven en daar wonen ze nog steeds.
 
Eddy is in '49 in Valkenswaard geboren. Na de la-
gere school, doorliep hij de Mulo, waarna hij ging
werken bij Philips op een technische afdeling. Eddy
vertelt hoe hij jarenlang allerlei opleidingen volgde
in de avonduren: HTS elektronica, statistiek (in
Utrecht) en ook HTS informatica. Waar hij o.a.
leerde programmeren en zo de integratie van de
computer in ons leven vanaf het begin van nabij
meemaakte. “Destijds kostte een computergeheu-
gen van 8KB 50.000 gulden. Nu betaal je een
tientje voor 8GB, een miljoen keer zoveel geheu-
gen.”
 

De laatste 14 jaar werkte Eddy bij CFT (Centrum
voor Fabricage en Technieken) als ontwerper op
werktuigbouwkunde gebied. “Zodra iets routine
wordt voor mij, moet ik iets nieuws. Philips bood
gelukkig de mogelijkheden om regelmatig te swit-
chen.”
 
In 2004 ging Eddy met pensioen, 55 jaar oud. “Ik
werd benaderd door allerlei clubs om  vrijwilliger te
worden, maar ik heb aanvankelijk de boot afgehou-
den, anders had ik nooit meer tijd gehad voor iets
anders.” (Tussen neus en lippen door, bekent Eddy
dat hij inmiddels lid is van 15 (!) postzegelclubs.)
“Als je met pensioen gaat, moet je zorgen voor een
ritme” zegt Eddy. Marga schreef hem in voor een
tekencursus bij de 'Parasol'. Na enkele maanden
kreeg Eddy te horen: “Jou hoeven we niets meer te
leren” Hij besloot in Arendonk de Academie voor
Hogere Graad Tekenen te doen. “Dat vond ik een
beetje tegenvallen. Ik had meer theorie verwacht.”
Vijf jaar lang toog Eddy iedere vrijdag naar
Arendonk. Waarna hij deze opleiding met goed
gevolg afsloot.
“Schilderen heb ik
mezelf aangeleerd.
Ik houd van klassiek,
realistisch. Abstract
is niet mijn ding.
Maar het kubisme
van Picasso en het
werk van Mondriaan
vind ik prachtig. In
hun werk zie je dat
het meesters zijn in
het tekenen en schil-
deren.”
Eddy schildert met
acrylverf. “Acryl is
sneller droog dan
olieverf. Het zijn iets
'hardere' kleuren wat natuurgetrouwer overkomt en
je kunt lekker doorkliederen.” (Schilderijen zijn te
zien op de website www.eddykox.com).
 
“Ik schilder alles wat ik mooi vind.” We bekijken
samen het werk in Eddy's atelier. Zijn werk varieert
van portretten tot landschappen. Het portret van
Maxima, waarmee Eddy landelijk de 3e prijs won,
hangt er ook. (Eddy neemt regelmatig deel aan
wedstrijden en zijn werk eindigt vaak hoog in de
klassering.) Er staat een lange tafel voor Eddy's
dinsdagavond cursisten. Want Eddy geeft ook cur-
sussen, zowel in Veldhoven als  in Bladel.
“Eddy, kunstenaars zijn toch rommelmakers? Heb
je voor mij opgeruimd?” Op mijn vraag kijkt Eddy
mij niet-begrijpend en bijna verbijsterd aan; alsof
hij nog nooit van zooi heeft gehoord.
Dit huis in Bladel werd gebruikt als expositieruimte
toen Eddy en Marga het kochten. “Het moest hele-
maal gerenoveerd worden. We hebben bijna alles
zelf gedaan. Alleen de verwarming ,het nieuwe dak,
elektriciteit, gas en water hebben we laten doen. Er
zit 1.500 m2 grond bij. Marga vindt het leuk om in
de tuin te werken. De inrichting hebben we met z'n
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Verstand van 
Lekker Eten!

Hans Adriaans  keurslager
Dommelseweg 36a, Valkenswaard
Tel. 040-20 460 64
www.adriaans.keurslager.nl

Slagerij - Traiteur - Catering

tweetjes verzameld. Spulletjes vonden we op aller-
lei markten en in Kringloopwinkels,” vertelt Eddy als
ik een compliment maak over de stijlvolle inrichting,
die helemaal past bij dit boerderijtje.
 
En golf? “Eén keer
een club in mijn hand
en ik was verkocht,”
vertelt Eddy. In 1995
ging Eddy in Frank-
rijk golfen met zijn
zwager. “In Frank-
rijk hoefde je geen
GVB te tonen. Ik heb
daar op topbanen
gespeeld, zonder GVB.”
Daarna nam Eddy
golfles in Tilburg, op
Vossenhole, heeft
daar de golfvereni-
ging mee opgericht
en werd daar voor-
zitter van de baancommissie. Naar aanleiding van
een gesprek met Pim Broos tijdens een Nobra
wedstrijd, maakte Eddy op een open dag kennis met
VGC en werd lid. “VGC is dichtbij vergeleken met
Tilburg.”
 
Samen met Ton Middel regelt Eddy de VaRoSo-wed-
strijden in september. “Dat is niet veel werk. Je hoeft

eigenlijk alleen het een en ander te doen voor de
wedstrijd in Valkenswaard.” Daarnaast regelt Eddy
“de kunstuitingen in ons clubhuis. Inmiddels hangen
de schilderijen van Anja Halman of van mij er al een
hele poos. Nieuw bloed is welkom!” Even Eddy
mailen (ec.kox@planet.nl) of bellen (0653 213 855).
 
Op mijn vraag of Eddy weleens golft op vakantie,
vertelt hij dat Marga en hij altijd georganiseerde
rondreizen maken. Zo zijn ze onder meer in Syrië
geweest (“Dat was in 2009, voordat het daar chaos
werd. De Syriërs zijn zeer vriendelijke mensen!”),
en ook o.a. in Jordanië en Oost Turkije.
 
Al ik aanstalten maak om te vertrekken, vraag ik
Eddy toch hoe ik het beste naar huis kan rijden. “Als
je hier direct naar rechts gaat, en bij de stoplichten
naar rechts, en dan alsmaar rechtdoor, dan kom je
vanzelf in Valkenswaard. Dat kan niet fout gaan…”
adviseert Eddy. En het gaat inderdaad niet fout...

Gea Bloemen
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Alwako Installaties bv 
 

Dragonder 27 Valkenswaard Tel. 040-2040601 Alwako@alwako.nl 
Centrale verwarming Sanitairtechniek Luchtbehandeling Service & onderhoud 

 
 
 
 

 
 
 
 
 

   Alwako Baderie bv 
 
Hazestraat  51 Valkenswaard Tel. 040-2048624 Baderie@alwako.nl 
Sanitair Tegels Electriciteit Luxe badkamers 

Wijziging wedstrijdcommissie
Lya Landman zal per 1 januari 2016 haar lidmaat-
schap van de wedstrijdcommissie beëindigen.
De reden hiervan is dat Lya en Martin Dommelen
gaan verlaten. Zij zullen zich in het westen van het
land gaan vestigen en wellicht kunnen zij daar hun
activiteiten voortzetten.
Lya heeft de afgelopen periode haar ‘steentje’ bij-
gedragen om de wedstrijden van VGC goed te laten
verlopen. Zij heeft met name veel werk verricht voor
de winter- en zomercompetitie voor teams en in de
komende periode zullen wij als wedstrijdcommissie
daar nog veel gebruik van kunnen maken.
Wij danken Lya voor haar inzet voor onze vereniging
en wensen haar en Martin veel geluk in hun nieuwe
woonomgeving.
 
Hans, Nolly, John, Kees, Toos, Huub, Dion en
Marrie

Govers Accountants/Adviseurs, Beemdstraat 25 5653 MA Eindhoven T: (040) 2 504 504 www.govers.nl

ACCOUNTANCY / ADMINISTRATIEVE DIENSTVERLENING / 

BELASTINGADVIES / BEDRIJFSKUNDIGE ADVISERING / CORPORATE FINANCE  / MEDIATION 

Vanaf de eerste slag is een golfer in beweging. Kansen benutten, 
anticiperen op tegenvallers. Die dynamiek maakt het spel zo leuk. 
Met ondernemen is het eigenlijk net zo. Alleen kan een birdie of 
een afzwaaier daar veel verdergaande gevolgen hebben. Dan is 
het prettig om een goede sparringpartner te hebben.

Govers Accountants/Adviseurs heeft met 125 accountants en 
fiscalisten een schat aan kennis en ervaring in huis. Voor adviezen 
die uw organisatie helpen zich verder te ontwikkelen. Dat is ons 
idee van succesvol samenwerken. Als dat ook uw idee is, moeten 
we misschien eens kennismaken. Belt u s.v.p. met Hugo Pluimakers: 
(040) 2 504 504.

Ledenadministratie
De jaarwisseling is traditioneel een drukke tijd
voor de ledenadministratie: er moeten leden
worden uitgeschreven, er komen nieuwe leden
binnen, de facturen moeten worden verzonden en
de betalingen geregistreerd.

We nemen dit jaar helaas afscheid van 39 leden,
deels ook als gevolg van het wegvallen van het
vooruitzicht op een nieuwe baan met meer
speelmogelijkheden. Van die 39 is Maria van den
Hoek ons door overlijden ontvallen en er zijn 3
tijdelijk inactieve ("slapende") leden vertrokken.
Onder de 35 actieve leden die vertrekken, zijn 9
jeugdleden die meestal aangeven geen tijd voor
golf (naast, voetbal, hockey, studie,..) te vinden.

Voor het eerst in de geschiedenis van onze vere-
niging zijn de contributie-facturen naar praktisch
alle leden per e-mail verzonden - na een klein
aanloopprobleempje bij de eerste 59 mails zijn er
ruim 300 mails correct verzonden. Dit scheelt een
hoop tijd en geld: in een paar dagen moesten ca
400 facturen worden geprint, gevouwen, in enve-
loppen gestopt, van een postzegel voorzien en
worden bezorgd (door uw ledenadministrateur op
de fiets of door PostNL). Dit jaar was daarbij dan
ook nog de complicatie dat eenieder het door hem/
haar in 2014 en 2015 gespaarde geld (6 verschil-
lende bedragen, variërend van € 80 tot € 180)
voor een nieuwe baan moest terugkrijgen.

Maar er is ook goed nieuws: inmiddels hebben 5
van 9 oefen- en proefleden, die zich tijdens de
golf-clinic van 29 september hebben aangemeld,
doorgegeven dat zij hun lidmaatschap willen
voortzetten. Wij heten Victorine Kessels, Christ
Hendriks, Frans van der Made, Peter van
Gompel en Karel Kremers van harte welkom in
onze gezellige club!

Peter Maathuis, ledenadministrateur
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• A la carte serre restaurant • Grand Buffet & Live Cooking 

• Catering & Partyservice

OSAKA - exclusief Japans

PEKING GARDEN - Cantonees & Sichuanees

Patron Cuisinier Tokin

 

Markt 18, 5554 CC  Valkenswaard

Tel./fax: 040-201 52 48 • www.pekingosaka.nl

R E S T A U R A N T
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Wedstrijdprogramma Valkenswaardse Golfclub januari 2016 – augustus 2016

Dag Datum Wedstrijd

zondag 31 januari Inloopwedstrijd 13.30 – 17.00 John/Marrie

woensdag
17 en 24 februari,
2 en 9 maart (res. 16 maart)

Winterteam-wedstrijden 12.00 – 17.00
Nolly/Marrie

zondag 6 maart Inloopwedstrijd 13.30 – 17.00 Kees/John
zondag 13 maart Jeugdwedstrijd 13.30 – 17.00 JC
vrijdag 1 april Carpe Diem 13.00 – 17.00 VVMM
zondag 3 april Vlaggenwedstrijd 13.30 – 17.00 Hans/John
zondag 10 april Jeugdwedstrijd 13.30 – 17.00 JC
dinsdag 19 april Dames vragen Heren 12.00 – 17.00 DDD
donderdag 28 april Oranje-wedstrijd 13.00 – 17.00 Kees/Nolly
donderdag 5 mei Presidentscup 10.00 – 17.00 John/Marrie
zondag 8 mei Jeugdwedstrijd 13.30 – 17.00 JC
maandag 16 mei Alle Leden Toernooi 13.00 – 17.00 Marrie
woensdag 1 juni Avondwedstrijd 18.00 – 21.00 ???
zondag 5 juni Inloopwedstrijd 13.00 – 17.00 Hans/John
donderdag 9 juni Vrijwilligersdag 13.00 – 17.00 Bestuur
zondag 12 juni Jeugdwedstrijd 13.00 – 17.00 JC
woensdag 15 juni Avondwedstrijd 18 00 – 21.00 Kees/Nolly
zondag 19 juni Open Dag 13.00 – 17.00 Bestuur
woensdag 29 juni Voorronden MP 17.00 – 21.00 Hans/John
zaterdag en 
zondag 

2 en 3 juli Matchplay-kampioenschap 8.00 – 18.00 Hans/John

zondag 10 juli Haring-Vlaggetjesdag 13.00 – 17.00 Kees
woensdag 13, 20, 27 juli en 3 augustus Zomerteam-wedstrijden 12.00 – 17.00 Nolly/Marrie
zondag 17 juli Jeugdwedstrijd 13.00 – 17.00 JC
zondag 24 juli Pro-cup 10.00 – 17.00 Nolly/John
zondag 31 juli Wedstrijd 13.00 – 17.00 ???
zaterdag en 
zondag 

6 en 7 augustus A-Strokeplay-kampioenschap 8.00 – 18.00 Hans/John

donderdag 18 augustus Mix-wedstrijd 13.00 – 17.00 Kees
dinsdag 23 augustus Vriendinnendag 10.00 – 17.00 DDD

zondag 28 augustus Cross Country 7.00 – 10.30 John/Marrie

Dinsdag: damesdag, vrijdag: herendag, voor zover de omstandigheden dat toelaten. Tijden 13.00 – 17.00u
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Kerstverhaal
De kerstboom, die we drie jaar geleden gekocht
hebben, is weer van de zolder gehaald waar hij een
heel jaar heeft liggen wachten tot hij weer een paar
weken zijn performance mocht vertonen, dit jaar
vergezeld van koperkleurige ballen in plaats van de
licht rode, zilveren en groene slingers, flonkerende
witte en gekleurde aan-uit lampjes.
In de voorgaande jaren meenden we dat we niet
buiten een ‘echte’ boom konden, want dat was zo
origineel en dat rook zo lekker, maar zo’n boom
moet je uit gaan zoeken bij zo’n tijdelijke tuinhan-
delaar, past nooit in je auto zodat je met je klep
open moet rijden en daar reageert de auto weer op
tot je thuis bent.
En dan die rotzooi in de kofferbak die je er aan
overhoudt en wat er bij het uiteindelijke afscheid
overblijft.
 
Maar we zijn erop terug gekomen. We verloochen-
den onze romantische insteek en ontdekten een in
doos gepakte, prachtige forse kunstboom, waarvan
we dachten dat die heel mooi in dat hoekje zou
passen. En ja hoor. Hij voldeed op alle fronten.
Hij was alleen wat moeilijk in elkaar te zetten, maar
als je daar de tijd voor nam lukte dat ook prima en
was de boom niet van echt te onderscheiden.
 
Met de kerstboom was ook de kerststal naar bene-
den gekomen. Een flink formaat, nog door Opa zelf
in elkaar getimmerd van berkenstammen voor het
frame en fineerhout voor vloer en dak en natuurlijk
korstmos als vloerbedekking.
Daar hoorden dan beelden bij van gips, bijna onbe-
schadigd, fors van afmeting en fraai in de verf
gezet. Natuurlijk een kindje in een kribbe, een
knielende Maria en een zorgzaam kijkende Jozef,
een forse os en een op de voorgrond tredende ezel,
alsmede een viertal schapen, alles verpakt in al jaren
daarvoor gebruikt inpakpapier.
Ook waren er een drietal herders bij, één zelfs met
een lammetje om zijn nek gedrapeerd, en verder
nog een engel met een sjerp waarop “Gloria in ex-
celcies Deo” wordt verkondigd en voorts een drietal
koningen, een zwarte, een donkere en een witte.
 
Als elk jaar is het construeren van de boom het
moment om het bijna afgelopen jaar nog eens te
analyseren en op de korrel te nemen.
Dus de ductape wordt van de doos gehaald.
In de doos liggen een groot aantal fraai geconstru-
eerde takken, keurig gebundeld met post-elastieken
en per setje voorzien van een kleurencode.
Die kleurencode komt weer overeen met de gelijke
kleurencode op de ringen van de driedelige stam,
zodat de even lange takken op gelijke hoogte in de
boom komen zitten en de boom goed ‘dicht’ oogt.
De laagste stam past in de bodemring en we begin-
nen de onderste takken uit elkaar te trekken en te
buigen en de vorm te geven van een echte tak.
Zo passen ze in de onderste ring en vormen ze de
eerste takken van de boom.
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En ja, dat brengt ons bij de eerste herinneringen
van dit jaar.
Onvermijdelijk komen we dan terecht bij het gewel-
dige plan om de golfbaan noordwaarts te gaan
verplaatsen naar het Waalrese bos.
De gedachte aan een nieuwe negenholes golfbaan
die we niet meer behoefden te delen met voetbal-
lers, hockeyers, rugbyers, zwemmers en atlethie-
kers.
Die dus bij wijze van spreken vierentwintig uur per
dag, zeven dagen per week voor alleen ons golfers
beschikbaar zou zijn en die bovendien weer ruimte
zou scheppen op Den Dries voor de authentieke
sporters.
Die golfbaan was al in een vergevorderd stadium
qua ontwerp en we hadden er ook al flink voor ge-
spaard.
Dat de omgeving ons die baan niet gunde was al
overduidelijk geworden aan de plakkaten voor de
ramen en aan de bomen en met name tijdens de
laatste gemeenteraadverkiezingen, toen bleek dat
de in eerste instantie ons ondersteunende politiek
de vaan naar de stemmingswind ging laten hangen.
Dit jaar uiteindelijk besloot het college, met als
motief de financiële crisis, om het zwaard van Da-
mocles dan toch maar los te laten.
Heel jammer. Heel veel illusies en misschien wel nog
meer werk werden voorgoed in een diepe put be-
graven.
 
Maar verder met de boom, want die moet klaar. De
volgende ring takken is aan de beurt.
De metaaldraad in de takken wordt weer naar echte
takken gevormd en in de volgende ring geplaatst.
Met de opvolgende ringen begint de boom al best
de vorm te krijgen van een echte spar.en met de
laatste ringen krijgt de boom zijn uiteindelijke vol-
tooiing.

Met twee opvolgende ALV’s wordt het besluit af te
zien van de plannen voor de nieuwe baan door de
gehele vereniging bevestigd en wordt de teruggave
van de gespaarde centen voor de baan geaccor-
deerd.
 
Nu beginnen we nu aan de versieringen.
Eerst de verlichting. In de voorraadkast wordt naar
een drievoudige stekkerdoos gezocht en deze wordt
aangesloten op een op afstand bedienbare schake-
laar.
Dan kan ’s avonds zonder rare capriolen de verlich-
ting worden uitgezet en ’s morgens weer worden
ontstoken.
De streng met gekleurde lampjes wordt op werk-
zaamheid gecontroleerd, want er is altijd wel een
lampje wat niet goed vast zit of vervangen moet
worden. Maar…wonder boven wonder, we hebben
ze vorig jaar goed opgeborgen; dit jaar doen ze het
allemaal.
De flikkerlampjes ondergaan dezelfde test en ook
die blijken bruikbaar.
De beide snoeren worden over de boom gedrapeerd
en enigszins gecorrigeerd tot het echt ergens op
begint te lijken.
 

Het VGC-bestuur had dit jaar een aanzienlijk,
praktisch probleem op te lossen.
Omdat het bestuur zelf een jaar of wat geleden, op
zeer aanvaardbare gronden overigens, besloten had
om het bestuursmandaat in te perken tot maximaal 
2 perioden van 3 jaar, zaten we dit jaar met een
aftredende secretaris en penningmeester, die na
eindeloos ronselen en adverteren niet bleken te
kunnen worden vervangen.
Onze ledenadministrateur, die overigens al op
aardig wat terreinen aan de kar van de VGC trekt,
was uiteindelijk bereid om daar ook nog het pen-
ningmeesterschap aan toe te voegen.
Maar de nieuwe secretaris, daar kijken we nog
reikhalzend naar uit. De huidige secretaris ook
trouwens, want die heeft al weer een nieuwe “baan”
binnen de club geaccepteerd.
 
De ballen, want daar zijn we nu aan toe!  Eerst de
piek in de bijpassende kleuren op de bovenste
verticale tak van de boom en vervolgens de 24 grote
en de 16 wat kleinere koperkleurige ballen.
Eén voor één aan een ballenhaakje gehangen en
ruim gespreid en gesorteerd aan de takjes  opge-
hangen zodat de boom steeds dichter wordt.
Je moet even wat afstand nemen om het resultaat
goed te kunnen beoordelen.
Hier en daar een kleine correctie en we kunnen weer
tevreden zijn.
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Dat we als VGC ondanks onze gemiddelde leeftijd
toch met onze tijd mee willen gaan, is ook dit jaar
weer goed naar voren gekomen. Voor het overgro-
te deel zijn onze  leden inmiddels gedigitaliseerd en
we maken daar praktisch gebruikt van.
Onze website is dé manier geworden om op de
hoogte te blijven van aankondigingen en uitslagen
van wedstrijden en inmiddels zelfs de enige manier
om daarvoor in te schrijven.
Nog even geduld en ook de uitslagen, handicapaan-
passingen en competitiestanden rollen zo van het
scherm de huiskamer binnen.
 
De boom moet nog wat opgevuld worden met tig
zilveren sliertjes, die als slingers over de takjes
worden gedrapeerd.
Er moet nog wat snoep en nog wat ander lekkers in
worden gehangen en dan mag wat ons betreft de
boom zo wel tot na driekoningen blijven staan.
 
Wat we wel hebben meegemaakt dit jaar is dat we
een behoorlijke terugloop hebben moeten consta-
teren van onze jeugdleden. Onze jeugdopleiding in
samenwerking met Were-Di leek een uitstekend
instrument om de Valkenswaardse jeugd de eerste
beginselen van golf bij te brengen en ze met behulp
van een enthousiast aantal jeugdopleiders tot een
Golfvaardigheidsbewijs en een speelbare handicap
te brengen.
We moeten er toch een tweede poging aan wagen
en zien of we de oorzaken van het mislukken kunnen
uitbannen of nivelleren.
 
We zijn toe aan de Kerststal, ie een plekje krijgt aan
de voet van de boom.
Een van de gekleurde lampjes wordt door het dak
van de stal geprikt en gecamoufleerd met witte
watten die voor sneeuw doorgaan. De vloer wordt
bedekt met korstmos en daarop komt centraal het
kribje. Daarom heen komen Maria en Jozef te staan
en uiteraard de os en de ezel, die het kindeke warm
plegen te houden.
De herders nemen een bescheiden plaatsje in, meer
op de achtergrond, en de schapen dartelen tussen
dat alles door. De ezel en de os krijgen een beetje
stro in de ruif en de koningen blijven tot begin ja-
nuari ingepakt in de grote doos.
 
Nu nog het touwtje spannen waaraan alle Kerst- en
Nieuwjaarskaarten kunnen komen te hangen en aan
de muren en ramen de ballen en kerstversieringen,
zodat niet alleen wij maar ook de buren weten dat
het kerstmis is.
 
En zoals Jan Smit het fraai zingt in zijn ”Eindelijk
Kerstmis”: Geniet van deze Kerst met elkaar, want
de volgende is pas volgend jaar!!

Voor jullie allemaal een heel fijn kerstfeest en
aansluitend de mooiste wensen voor 2016. Laat het
grootste deel daarvan maar eens uitkomen.
 
Jos van Grootel
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Nieuws van de Pro

- In 2016 zal er meer aandacht zijn voor spelen
in de baan, in blokken van 2 uur les

- Er worden 2, 9 holes, golfwedstrijden  gepland
voor de deelnemers van de groepslessen

- Er zullen meerdere wedstrijd elementen terug
komen tijdens de lessen

- Er zal ook nu ruimte zijn voor individuele
aanwijzingen

- Mijn advies is om de week les in te plannen en
veel te trainen naast de lessen

 Samen trainen
 Samen oefenen
 Samen spelen

In 2015 is er begonnen met een reeks groepslessen
voor alle leden van de VGC. Deze groepslessen zijn
goed ontvangen daarom gaan we dit nogmaals
opstarten. De lessen zijn tot stand gekomen om de
leden te laten wennen aan de pro en andersom.
Er zijn in 2015 een 30-tal leden gestart met de
groepslessen en de reacties waren veelal erg posi-
tief.
 
Golfschool Sjoerd de Schipper zal komend jaar
de groepslessen wederom  verzorgen. In 2016
zullen er in de periode  april t/m oktober opnieuw
groepslessen worden gepland, te geven op maan-
dagen, dinsdagen en donderdagen.
 

 
 
Periode april 2016 tot en met oktober
2016. Planning en inschrijven per datum
middels lesboek.
 
 
Kosten € 130,- voor 13x golfles met knipkaart
 
Deze groepslessen zullen doorgang vinden bij vol-
doende deelnemers, inschrijvingen.
De mogelijkheid tot inschrijven sluit in maart 2016.
Dan zal er een besluit komen over de startdatum.
 
Inschrijven via: golfmetsjoerd@hotmail.com
Voor meer info kunt u een email sturen naar boven-
staand email adres.
U kunt ook bellen met nummer  0616 881 763

Sjoerd de Schipper
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Competities van DDD en VVMM
Rauw-realistische ontknoping van beide competi-
ties! (á la de Telegraaf)
 
Beroemde ontgoochelingen: we rekenden er zo vast
op: Betty Stöve zou op Wimbledon winnen van
Virginia Wade, Nederland zou in 1974 wereldkam-
pioen worden tegen Duitsland maar ja, die verrekte
“Bomber”. Robby Rensenbrink zou Nederland
kampioen maken in Argentinië maar hij schoot op
de paal, Kramer zou in 2010 de 10.000m winnen
maar wisselde verkeerd. En in 2015 werd hij "inge-
maakt" door de Nederlandse Canadees Ted-Jan
Bloemen (ja, familie van). Ach wat was Nederland
regelmatig in rouw, maar denken we nu nog aan de
verliezende sporters, weten we nog wat zij ervoe-
ren? Straks staan op de competitieborden alleen de
winnaars, maar weten we nog van de drama's van
de tweeden? Laat ik proberen om iets van de ge-
beurtenissen vast te leggen.
 
Bij beide competities dacht "men" zeker te weten,
dat de winnaars al lang voor het einde bekend
waren. Bij de VVMM stond Frank Vencken wekenlang
aan de leiding, zelfs vlak voor het begin van de
laatste wedstrijd stond Frank nog 16 punten voor
op Frits de Vries. Het kon eigenlijk niet meer mis
voor Frank, maar het ging wel mis: Frits haalde 17
punten en versloeg Frank met 1 punt!!!  Frits 378
tegen Frank 377. De 15 beste uitslagen telden...
Hoewel iedereen het Frits van harte gunde, was toch
overduidelijk dat men het heel sneu voor Frank
vond.
Behalve dat Frits glunderend de "auwe schoen" in
ontvangst mocht nemen was er nog een prijs: Ad
van Mierlo won de prijs voor het scoren van de
meeste birdies tijdens de hele competitie. Jan
François stond vlak voor de laatste wedstrijd 2
birdies achter, wist er in de laatste wedstrijd 2 te
maken, maar Ad maakte er ook 1…  Hij mocht van
voorzitter Jos een heel originele prijs in ontvangst
nemen: een vogelhuisje! (prachtig idee van Cor
François).
De (wederom) grote opkomst zorgde voor een ge-
weldige sfeer, die nog verhoogd werd door de
smakelijke erwtensoep die uitgedeeld werd. Je zou
kunnen zeggen dat het nog lang onrustig was in ons
paviljoen..... Dom was wel, dat we vergaten de
“ouwe schoen” te zingen.

 
Bij de dames van de DDD was er ook sprake van
een onverwachte gang van zaken. Sera Brouwers
voerde tot half september soeverein het klassement
aan, maar blesseerde zich dusdanig, dat ze vanaf
die tijd niet meer kon spelen en dus geen punten
verzamelen. Hoewel het nog spannend werd, wist
Anja Ingelse met 1 punt verschil het kampioenschap
te behalen (37 tegen 36 punten).Ook hier dus: sneu
voor Sera, leuk voor Anja.
Er is toch een groot verschil in de opzet van beide
competities. Bij de dames gaat het om wedstrijden
gespeeld op de eerste dinsdag van de maand. Dit
jaar dus in totaal om acht wedstrijden. Bij de heren
gaat het om alle wedstrijden in het seizoen. Bij de
dames wordt altijd strokeplay gespeeld. (De andere
dinsdagen worden andere variaties gespeeld, zoals
natuurlijk stableford, maar ook 3 stokken, eclectic
enz.) Bij de dames tellen de beste 5 wedstrijden, bij
de heren de beste 15.

En dan nog even iets wat strikt genomen niets met
de competities heeft uit te staan. Als verslaggever
kwam ik te laat voor de prijsuitreiking, omdat ik
vergeten was dat er maar een ronde van 9 holes
gespeeld werd. De reden hiervoor was dat er door
de commissie een heuse modeshow georganiseerd
werd met behulp van “Golfdiva”, een startup uit
Heerenveen, hierbij geholpen door mannequins uit
eigen gelederen: Dox Coppen en Ria Verberne. En
dat was me toch leuk!! Als man pretendeer ik niet
ook maar enigszins van mode verstand te hebben,
maar de sfeer die er heerste was gewoon formidabel.
Het paviljoen zat met een dikke 50 dames gezellig
vol en of de pizza’s naderhand gesmaakt hebben,
weet ik niet, want ik moest naar huis toe om te
koken (nou ja, mijn eigen prakje op te warmen, was
trouwens óók lekker). Maar op de valreep kreeg ik
toch nog iets leuks te zien, namelijk Mien, die als
zelfgekozen mannequin nog even liet zien dat je
zelfs met een soort stormhoed op ook erg goed
furore kunt maken. (Overigens: waarom doet Mien
me toch steeds meer denken aan de echtgenote van
het stamhoofd bij Asterix en Obelix?)
Tot slot nog een opmerking van Maarten Ingelse,
die naast me aan de bar zat toe te kijken: ”Ook de
gesloten modellen kleden best slank af”. Ik ben blij
dat ik (zoals gezegd) niks van mode af weet…
 
Ben Thijssen
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Valkenswaard Nieuwe Waalreseweg 199
Voor extra openingstijden kijk op www.coppelmans.nl

Dagelijks verse aanvoer 
van bloemen en planten!

Coppelmans altijd scherp geprijsd!

d’Oliveira mediterraans restaurant
Frans van Beststraat 11 
5554 EA  Valkenswaard

Telefoon: 040 - 20 21 226
info@restaurantdoliveira.nl

www.restaurantdoliveira.nl
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Wedstrijdcommissie 2015
De jaren vliegen voorbij en voor je gevoel gaat het
allemaal veel te snel. In januari start je met een
wedstrijdprogramma tot en met augustus en in mei
moet je alweer gaan denken aan evenementen voor
de periode september 2015 tot en met augustus
2016. Al onze activiteiten op sportpark Den Dries
moeten namelijk via de gemeentelijke dienst Sport
en Verhuur afgestemd worden met de overige
verenigingen, die de velden gebruiken. En dat kost
tijd en houdt nogal eens in, dat we programma-
onderdelen moeten verschuiven naar een andere
datum. Maar ieder jaar lukt het weer om u een af-
wisselend programma aan te bieden. Het program-
ma januari 2016 – augustus 2016 kunt in deze
Teeshot vinden op bladzijde 14. Ook kunt u reeds
op de VGC-website onder evenementen zien welke
wedstrijden er tot en met april op het programma
staan.
 
Hoe was het het afgelopen jaar 2015?  Er stonden
weer heel veel activiteiten op het programma.
Favoriet zijn duidelijk de teamwedstrijden, zowel in
de winter als in de zomer. Als captain moet je je
team op tijd inschrijven, want anders kom je op de
reservelijst. Dit geldt vooral bij de zomerteam-wed-
strijden, omdat we dan te maken hebben met een
beperkt aantal holes, omdat de zwembadholes niet
gebruikt kunnen worden.
Eind december 2014 ging één van onze ‘toppers’,
de Oliebollenwedstrijd, niet door vanwege sneeuw
op de baan. Laten we hopen, dat de sneeuwman
ons dit jaar gunstiger gezind is.
Jammer genoeg kon ook onze traditionele openings-
wedstrijd, de Vlaggenwedstrijd, niet doorgaan als
gevolg van de weersomstandigheden.

De deelname aan alle wedstrijden schommelt nogal,
maar loopt over het algemeen enigszins terug.
De terugloop is vooral te zien bij de clubkampioen-
schappen Matchplay en Strokeplay. De wedstrijd-
commissie is dan ook voornemens om in 2016 de
formule te wijzigen. In Teeshot nummer 1 van 2016
zal hierover uitleg worden gegeven.
Maar dit weerhoudt ons er niet van de kampioenen
‘oude stijl’ nog even in het (winter)zonnetje te
zetten. Voor de B-Strokeplay waren dit Jeanne
François en Maarten Ingelse, voor de A-Strokeplay
Anja van Til en Jan Jansen en voor de Matchplay

Marrie van Dam en Jan François.
Het aantal deelnemers aan Inloopwedstrijden is
mede afhankelijk van de weersgesteldheid, maar dit
evenement is niet meer weg te denken uit ons
programma. Het is een leuke gelegenheid om an-
dere golfers onze baan te laten zien en om ze de
gezelligheid daaromheen te laten ervaren.
 
We kunnen het natuurlijk nooit iedereen naar de zin
maken, maar we doen ons best en staan open voor
nieuwe ideeën. Schroom niet om iemand van de
wedstrijdcommissie aan te spreken.
Per 1 januari 2016 zal Lya Landman aftreden als lid
van de commissie. Lya en Martin verlaten Valkens-
waard en dus VGC en gaan zich in het westen des
lands vestigen. Lya heeft zich de afgelopen jaren
ingezet voor VGC en heeft er met name samen met
Nolly voor gezorgd dat de winter- en zomercompe-
titie op ‘rolletjes’ loopt.
Lya hartelijk dank voor jouw betrokkenheid bij VGC
en wij wensen jou en Martin veel geluk in jullie ‘-
nieuwe’ omgeving.
 
Rest ons nog alle VGC-ers fijne Kerstdagen en een
spetterend Oud en Nieuw toe te wensen en wij hopen
u in 2016 weer als deelnemer aan één of meer van
de wedstrijden te mogen begroeten.
 
Hans, John, Kees, Lya, Nolly en Marrie
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Watwasser
Vandaag hoorde ik op de radio dat 2015 het warm-
ste jaar is sinds men dat soort metingen is gaan
uitvoeren. Terugkijkend geloof ik wel dat die geleer-
den gelijk hebben, maar nu is het koud en regen-
achtig en ben ik toch ontevreden. Ik kan er niks aan
doen, voor mij mag het alle dagen zonnig en 20
graden zijn behalve eerste Kerstdag, dan moet het
koud met verse sneeuw zijn. Tweede Kerstdag na-
tuurlijk weer 20 graden. Maar ja, omdat mopperen 
toch niet helpt en lekker bij de open haard met een
glaasje wijn dit stukje tikken ook wel iets heeft gaan
we dan nu maar eens verhalen wat er zoal gebeur-
de binnen onze club.
 
Elders in dit blad vinden jullie een stukje over de
kampioenen bij de DDD en VVMM. Jan François en
Marrie van Dam. Gezelligheid bij beide evenemen-
ten troef. Maar nu zei iemand tegen me, dat er bij
de VVMM - in navolging van de vriendinnendag bij
de dames - misschien eens een "vriendendag" ge-
organiseerd kon worden. Ik ben daar best voor, kan
de commissie daar eens over brainstormen? Kan
ook weer nieuwe leden opleveren!
Op 7 november was het stralend weer en 19,5
graden, 18 november tijdens de snertwedstrijd was
het nog maar 6 (!) graden en regende het verschrik-
kelijk. Ik was dan ook erg blij dat de wedstrijdleiding
in de personen van Hans de Natris en Kees
Roordink het besluit nam om de wedstrijd na een
hole of 10 te staken. Iedereen blij! Dat vind ik nu
een moedig besluit! Tegen dit soort omstandigheden
is geen enkel goed humeur bestand, ook niet na een
zeer gewaardeerd intermezzo met een flink stuk
worst en een echte neut. Prima gedaan, jongens!

 
Door omstandigheden kon ik de tweede ALV dit jaar
niet bijwonen maar het was wel fijn om te horen dat
er een nieuwe penningmeester werd aangesteld in
de persoon van Peter Maathuis. Persoonlijk had ik
graag gezien dat Peter nog hoger in het Bestuur
kwam, maar misschien gebeurt dat nog. In ieder
geval kreeg Adriaan Staals een geweldig applaus
en dat verdiende hij dan ook zeker. Peter, veel
succes
Vermeldenswaard was het volgende: Henk den
Hoed vroeg voor de grap hoeveel Peter nu voor het

vervullen van het penningmeesterschap kreeg.
Herman Willems (wie anders!) was erg ad rem en
antwoordde:"Hij krijgt €300, een donorbedrag op
te brengen door de ereleden en leden van verdien-
ste die immers geen contributies betalen".  Een
prima grap, maar ik kan me ook voorstellen dat er
een diepere achtergrond achter steekt...
Op vrijdagmiddag 13 november kon ondergeteken-
de zijn geluk niet op: ik won de vvmm-wedstrijd van
53 mannen! Ik was wel eerder tweede geweest,
maar dat is al heel lang geleden, ik had ook al eens
de poedel gewonnen maar nog nooit had ik mijn
favoriete wedstrijd op mijn naam geschreven. He-
lemaal gelukkig dus!
De baancommissaris gaat – nu de nieuwe baan niet
doorgaat - onze baan pimpen. Een goed begin is al
het plaatsen van mooie kleine witte buisjes om de
out of boundsgrens aan te geven. Ideeën kunnen
aan de commissieleden worden doorgegeven. Om
een aftrap te geven: ik zou het leuk vinden als hole
3 en 4 verlengd werden door de afslag voor de heren
zover mogelijk richting dorp te verplaatsen. (Voor
de dames is dat geen goed idee en ik begrepen van
Marrie). En zelf zou ik ervoor willen pleiten dat alle
bunkers worden gesloopt maar dat voorstel zal wel
geen goedkeuring krijgen....
 
Jammer dat dit jaar de jeugdopleiding niet doorgaat
omdat er bij Were Di te weinig inschrijvingen waren.
Maar de jeugdcommissie onder leiding van Dion
van Weegberg is toch bezig nieuwe medewerkers
te zoeken om de huidige jeugdleden verder te be-
geleiden. Aan de commissie zal het niet liggen dat
er nog steeds maar weinig jeugdleden binnen onze
club zijn. Waarvoor hulde!
Jammer vind ik het dat onze greenkeeper Jonathan
Boersma onze club en Valkenswaard heeft verlaten
en zijn heil is gaan zoeken in Dubai. Sinds zijn
aantreden zijn de greens er geweldig op vooruit
gegaan en ik kan alleen maar hopen dat iemand dit
goede werk kan volhouden.
Gisteren (maandagmiddag 7-12) nog even gespeeld
en we troffen op hole 5 en 6 wintergreens aan.
Wintergreens? Cirkeltjes met gras dat bijna even
hoog was als de omgeving. Waarom toch in s he-
melsnaam geen gewone wintergreens zoals op an-
dere banen, waar men in september al begint met
uitmaaien. Dat kunnen we met een handjevol vrij-
willigers toch ook wel? Ik bied me als vrijwilliger
aan. Als je ook ’s winters een golfbaan wilt zijn is
dat gewoon een must. Denk ik.
Verder is er weinig nieuws ,  dus dan maar een
vooruitblik: niet vergeten dat er voor dit jaar nog
de oliebollenwedstrijd op het programma staat en
wat zou het mooi zijn als de weergoden nu eens
geen roet in het eten gooien maar ervoor zorgen
dat deze wedstrijd doorgang kan vinden, al was het
alleen maar om weer eens te kunnen genieten van
de heerlijke oliebollen van onze Frits de Vries.
Fijne feestdagen allemaal, alvast een gelukkig 2016
en houdt het niet droog. Proost, tot Watwasser 1
jaargang 2016!
 
 Ben Thijssen
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Vanguard

Mc. Gregor

Navigare

British Indigo

Giordano

Bailey’s

Olymp

Meyer

Carl Gross

Falke

Zilton

Schiesser

New Zealand 
Auckland

Fellows

Jacket & Sons

Culturea

Club of Gents
Leenderweg 15  -  Valkenswaard  -  Tel. 040 201 2943  -  www.mullermode.com

mode voor mannen
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De Kia cee’d
Tijdelijk v.a.  17.495,-

U rijdt al een Kia cee’d Sportswagon v.a.  18.495,-

De Kia cee’d is een opvallende mix van spraakmakend design, ultiem comfort en praktisch gebruiksgemak. Prettig ruim, zuinig en gebouwd volgens de strengste veiligheidseisen. 
En op de gehele cee’d familie krijgt u bovendien tijdelijk  1.500,- extra inruil. Zo rijdt u al een Kia cee’d vanaf  17.495,-. Ervaar de Kia cee’d zelf bij uw Kia-dealer en vraag uw 
verkoper naar de voorwaarden of kijk op Kia.com. 

De Kia cee’d: nu met  1.500,- inruilvoordeel.

Gem. brandstofverbruik: 3,5 – 6,3 l/100km, 28,6 – 15,9 km/l. CO2-uitstoot: 97 – 141 g/km.
Actievoorwaarden: De  1.500,- extra inruilactie is geldig voor het actuele modelprogramma van de Kia cee’d 5-deurs, pro_cee’d en Sportswagon met uiterste aankoopdatum en datum kentekenaanvraag van 06-01-2014 en uiterste 
registratiedatum van 31-03-2014. Deze actie geldt, tenzij anders vermeld, niet i.c.m. andere acties en zolang de voorraad strekt. De genoemde vanaf verkoopprijs is, tenzij anders vermeld, incl.  1.500,- inruilvoordeel, BTW/BPM, excl. 
metallic lak, kosten rijklaarmaken, afleverpakket, brandstof, leges, recyclingbijdrage en de optionele lakbescherming. Getoond model kan afwijken van de beschreven uitvoering. Wijzigingen en drukfouten voorbehouden.

AUTOBEDRIJF WINTERS B.V. 
DRAGONDER 18, 5554 GM VALKENSWAARD, 
TEL.: 040 - 20 45 678, WWW.KIA-VALKENSWAARD.NL

www.editoo.nl

Retouradres indien onbestelbaar: Postbus 916, 5550 AX Valkenswaard


